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Spørgsmål 

Har ministeren et tal på, hvor mange virksomheder der i dag har benyttet sig af den frem-

rykkede skattekreditordning, som der kunne ansøges om den 15. maj 2020 med tidligere 

udbetaling den 30. juni 2020 med det formål at afhjælpe akutte likviditetsudfordringer? 

 

Svar 

Jeg har til brug for besvarelsen modtaget følgende bidrag fra Skattestyrelsen, som jeg kan 

henholde mig til: 

 

”Skattestyrelsen kan på baggrund af en udsøgning 22. juni 2020 oplyse følgende vedrø-

rende den fremrykkede udbetaling af skattekredit: 

 

- Der var ved ansøgningsfristens udløb den 15. maj 2020 modtaget i alt 631 ansøg-

ninger om fremrykket udbetaling, og der var bedt om udbetaling af i alt 663 mio. 

kr. 

- Den 22. juni 2020 var der færdigbehandlet og påbegyndt udbetaling af i alt 542 

mio. kr. til 504 ansøgere (selskaber).  

- Skattestyrelsen mangler således at færdigbehandle 129 ansøgninger til et beløb af 

121 mio. kr. Beløbene udbetales, når behandlingen af ansøgningerne er afsluttet.  

- Alle ansøgninger forventes at være færdigbehandlet, eller udtaget til en dyberegå-

ende kontrolmæssig gennemgang inden udgangen af juni måned.”  
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